
Internationaal 
Als bestuurslid Internationaal ben ik verantwoordelijk voor twee grote taken: (1) Zorgen dat 

er plek is voor internationale en Engelssprekende leden binnen de afdeling, en (2) banden 

onderhouden met andere jonge groenen over de grens. Jullie kunnen hier meer over lezen 

in het beleidsplan. 

 

Na een tijd van afwezigheid heeft de afdeling weer een voorzitter voor de 

Internationaalcommissie: Eric! Daar ben ik heel blij mee. Onze samenwerking bevalt goed. 

Eric en ik hebben mails voorbereid om groene jongerenafdelingen in het buitenland uit te 

nodigen voor een activiteit of rondleiding als ze (toevallig) in onze afdeling zijn. Ik had 

contact met collega’s uit Zuid-Frankrijk, maar helaas ging deze ontmoeting niet door 

vanwege code oranje en omdat ze eerder vertrokken. 

 

De komende periode, als we als het goed is ook een nieuwe website krijgen tijdens de 

naamswijziging, wil ik de tweetaligheid van onze online aanwezigheid verbeteren. Op dit 

moment is informatie in het Engels niet altijd actueel meer of ontbreekt deze volledig. De 

regel binnen de afdeling is dat deze Engelstalige informatie wel gelijkwaardig beschikbaar 

is. Ik wil mijn medebestuursgenootjes helpen met het vertalen van bijvoorbeeld informatie 

over activiteiten en de blogposts. Verder is het de bedoeling om de vertalingen van het 

afdelingsreglement en -handvest bij te werken. 

Digitale Zaken 
Mijn kennis van digitale zaken is binnen het bestuur erg waardevol gebleken, zeker in de 

beginperiode. Zo heb ik de bestuur-Slack opgezet, de stream voor de debatavond geregeld 

en formulieren en pagina’s op de website gemaakt. De komende periode ben ik bezig met 

de aankomende naamswijziging. Denk bijvoorbeeld aan nieuwe e-mailadressen die we gaan 

hebben en de voorbereidingen om de overgang naar de nieuwe naam goed te laten 

verlopen. Verder wil ik de komende periode het archief bijwerken. 

Overig 
Naast deze portefeuilles heb ik mijn lieve bestuursgenootjes geholpen op andere manieren. 

Mijn kennis van juridische zaken en inclusie bleek erg handig. Ik heb een EHBO-certificaat 



zodat bij ongelukken leden en andere aanwezigen geholpen kunnen worden. Verder ben ik 

zoals velen betrokken geweest bij de campagne. Bedankt Lyle Muns dat je onze afdeling 

een warm hart toedraagt! 

 


